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Hlavná 17,  922 01 Veľké Orvište, tel. 033 /7746126 

 

 

Z á p i s n i c a 
 

zo 6. zasadnutia Obecného zastupiteľstva vo Veľkom Orvišti 
konaného dňa 21.10.2024 

 

Prítomní:  podľa prezenčnej listiny 
 

P r o g r a m : 
 

1. Otvorenie zasadnutia  
2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
3. Kontrola plnenia uznesení 
4. Verejná obchodná súťaž – vyhodnotenie 
5. Zmluva o zriadení vecného bremena Rubicon Invest s.r.o. 
6. Rozpočtové opatrenie 05/2024 
7. Poplatok za komunálny odpad 2025 
8. Sťažnosti a pripomienky občanov obce 
9. Pripravované a realizované projekty 

„Rozvoj športu a voľnočasových aktivít v obci Veľké Orvište“ 
„Telocvičňa“ 
„Modernizácia multifunkčnej budovy č. d. 2“ 

10. Dotácie z rozpočtu obce na rok 2025 pre združenia 
11. Pripomienky a návrhy poslancov OcZ 
12. Rôzne (práce zamestnancov a aktivačných pracovníkov, najbližšie kultúrne 

akcie ...) 
13. Diskusia 
14. Uznesenia 
15. Záver 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 

OcZ jednohlasne schválilo program zasadnutia 6. OcZ. 
 

Prítomní poslanci (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan 

Kráľovič, PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali za (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan Kráľovič, 

PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali proti (menovite): 0 
 

Zdržal sa hlasovania (menovite): 0 

 



 
1. Otvorenie 

 
Šieste zasadnutie obecného zastupiteľstva /OcZ/ v roku 2024 otvoril a viedol 

starosta obce. Všetci poslanci obdržali pozvánku a materiály k jednotlivým bodom 
programu e-mailovou poštou. Skonštatoval prítomnosť všetkých deviatich poslancov, 
čím je zasadnutie OcZ uznášaniaschopné.  
 
2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice  
 

Za zapisovateľa starosta obce určil p. Adelu Jankechovú, za overovateľov 
zápisnice p. Ing. Jozefa Bartka a p. Dušana Kráľoviča. 
 
3. Kontrola plnenia uznesení  
 

Starosta obce skonštatoval, že uznesenia z 5. zasadnutia OcZ, ktoré sa 
konalo dňa 26.08.2024 boli splnené.  
 
4. Verejná obchodná súťaž - vyhodnotenie 
 
 Starosta obce oboznámil poslancov OcZ o výsledku obchodnej verejnej 
súťaže na predaj nehnuteľností ako jeden funkčný celok, nachádzajúcich sa v lokalite 
IBV Záhumnie, k. ú. Veľké Orvište (parc. č. 827/3 a 911/1). Predložil im zápisnicu 
z vyhodnotenia súťažných návrhov zo dňa 16.10.2024. Súťažné návrhy, ktoré boli 
doručené na Obec Veľké Orvište do termínu 16.10.204 do 15:00 h boli odovzdané 
Komisii výstavby, ktorá otvorila a vyhodnotila súťažné návrhy. Do obchodnej verejnej 
súťaže sa zapojili dvaja súťažiaci, ktorí splnili súťažné podmienky a zložili zábezpeku 
vo výške 20 000,- €. Víťazom súťaže sú spoločnosti STAMIK INVEST, s.r.o., 
Suvorovova 2A, Pezinok (nadobúdajúci podiel ½) a MHABLAK development s.r.o., 
Tichá 16, Viničné (nadobúdajúci podiel ½) s najvyššou celkovou cenou 500 100,00 € 
za všetky pozemky. Neúspešnému súťažiacemu bude zábezpeka vrátená. 
 

OcZ schválilo predaj pozemkov v lokalite IBV Záhumnie (parc. č. 827/3 
a 911/1 v k. ú. Veľké Orvište) pre spoločnosti STAMIK INVEST s.r.o, 
Suvorovova 2A, Pezinok (nadobúdajúci podiel ½) a MHABLAK development 
s.r.o., Tichá 16, Viničné (nadobúdajúci podiel ½) za cenu 500 100,- €.  
 
Prítomní poslanci (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan 

Kráľovič, PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali za (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan Kráľovič, 

PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali proti (menovite): 0 
 

Zdržal sa hlasovania (menovite): 0 

  
5. Zmluva o zriadení vecného bremena Rubicon Invest s.r.o. 
 

Starosta obce predniesol poslancom OcZ Zmluvu o zriadení vecných bremien 
v prospech spoločnosti Západoslovenská distribučná, a. s., Čulenova 6, 816 47 
Bratislava, IČO: 36 361 518 na zriadenie a uloženie elektroenergetických zariadení, 
užívanie, prevádzkovanie, údržbu, opravy, úpravy, rekonštrukcie, modernizácie 
a akékoľvek iné stavebné úpravy elektroenergetických zariadení a ich odstránenie. 
Nehnuteľnosti v katastrálnom území Veľké Orvište, Obec Veľké Orvište, okres 
Piešťany, vo vlastníctve obce Veľké Orvište, parcela registra „E“ č. 525/3, o výmere     
2 932 m², druh pozemku orná pôda, parcely registra „C“ č. 525/3, o výmere 2 374 m², 
druh pozemku orná pôda,  parc. č. 525/99, o výmere 397 m², druh pozemku 
zastavaná plocha a nádvorie a parc. č. 525/77, o výmere 335 m², druh pozemku orná 



pôda, zapísané na LV č. 800, a to vecné bremeno na predmetné nehnuteľnosti 
v prospech tretej osoby ako koridor vecných bremien. Vecné bremená sa zriaďujú na 
dobu neurčitú. 

V diskusii sa Ing. Jozef Bartko informoval, v ktorej časti budú 
elektroenergetické zariadenia umiestnené. 

Starosta obce informoval poslancov, že elektroenergetické zariadenia sa budú 
nachádzať pred melioračným kanálom a trasovanie bude vedené za melioračným 
kanálom. 
 

OcZ jednohlasne schválilo Zmluvu o zriadení vecného bremena                
v prospech spoločnosti Západoslovenská distribučná, a. s. Čulenova 6, 816 47 
Bratislava, IČO: 36 361 518 na zriadenie a uloženie elektroenergetických 
zariadení, užívanie, prevádzkovanie, údržbu, opravy, úpravy, rekonštrukcie, 
modernizácie a akékoľvek iné stavebné úpravy elektroenergetických zariadení 
a ich odstránenie. Nehnuteľnosti v katastrálnom území Veľké Orvište, Obec 
Veľké Orvište, okres Piešťany, vo vlastníctve obce Veľké Orvište, parcela 
registra „E“ č. 525/3, o výmere 2 932 m², druh pozemku orná pôda, parcely 
registra „C“ č. 525/3, o výmere 2 374 m², druh pozemku orná pôda,  parc.           
č. 525/99, o výmere 397 m², druh pozemku zastavaná plocha a nádvorie a parc. 
č. 525/77, o výmere 335 m², druh pozemku orná pôda, zapísané na LV č. 800, 
a to vecné bremeno na predmetné nehnuteľnosti v prospech tretej osoby ako 
koridor vecných bremien. 
 

Prítomní poslanci (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan 

Kráľovič, PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali za (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan Kráľovič, 

PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali proti (menovite): 0 
 

Zdržal sa hlasovania (menovite): 0 

 
6. Rozpočtové opatrenie č. 5/2024 
 

Starosta obce v tomto bode programu predložil poslancom OcZ rozpočtové 

opatrenie č. 5/2024. Následne ich informoval o zmene rozpočtu obce v príjmoch aj 

výdavkoch z dôvodu úpravy rozpočtu na základe vyradenia základnej školy zo siete 

škôl k 31.08.2024, poskytnutej dotácie z Environmentálneho fondu a ÚPSVaR 

Piešťany. 

V diskusii poslanci OcZ nemali žiadne pripomienky. Rozpočtové opatrenie          

č. 5/2024 tvorí prílohu zápisnice. 

 
OcZ schválilo rozpočtové opatrenie č. 5/2024. 

 
Prítomní poslanci (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan 

Kráľovič, PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali za (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan Kráľovič, 

PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali proti (menovite): 0 
 

Zdržal sa hlasovania (menovite): 0  
 
7. Poplatok za komunálny odpad 2025 
 

Starosta obce odovzdal slovo Mgr. Miroslavovi Folajtarovi, ktorý vypracoval 
analýzu predpokladaných nákladov na odpady, ktorá má súvis pri určovaní poplatkov 
pre občanov za komunálne odpady pre rok 2025. Obec pri stanovení výšky 
miestneho poplatku za komunálny odpad a drobný stavebný odpad vychádza zo 



skutočných nákladov obce na nakladanie s komunálnym odpadom a drobným 
stavebným odpadom. Podľa platnej legislatívy bude od 01.01.2025 povinná úprava 
odpadu pred skládkovaním zmesového komunálneho odpadu na skládke odpadov. 
Informoval ich, že vzhľadom na rast vstupných nákladov a očakávanú mieru inflácie 
na úrovni 3 % je odpadová spoločnosť nútená zvýšené náklady premietnuť do 
zvýšenia cien. Cena za uloženie odpadu v K.O.S., s.r.o. bola v roku 2024 v sume 
38,81 €/t, sadza za uloženie odpadu na základe miery vytriedenia bola v sume 11,00 
€/t, čo predstavuje celkové náklady v sume 7 944,94 €. Cena bude od 01.01.2025 
navýšená o 3 % (predpokladaná miera inflácie), úprava zmesového komunálneho 
odpadu pred skládkovaním bude v sume 40,00 € bez DPH za 1 tonu odpadu 
a predpokladaná výška príspevku na poplatok vo výške 7,00 € bez DPH za 1 tonu 
odpadu (poplatok za uloženie odpadu na skládke sa už nebude vypočítavať na 
základe miery vytriedenia surovín). Predpokladá sa navýšenie o 83 % na rok 2025. 

Náklady na zber a prepravu zmesového komunálneho odpadu a náklady na 
skládkovanie drobného stavebného odpadu budú navýšené o 3 % (predpokladaná 
miera inflácie). 

Náklady na zber a prepravu biologicky rozložiteľného kuchynského odpadu sa 
zatiaľ nebudú navyšovať.  

Náklady na drvenie drevného odpadu v silážnej jame sa budú tiež zvyšovať       
o 3 %. 
 

Starosta obce informoval poslancov OcZ, že drvenie v silážnej jame 
prebiehalo v minulosti 1 x ročne. V súčasnosti sa odpad drví 3 x ročne, čím sa 
zvyšujú aj náklady pre obce Veľké Orvište a Ostrov (náklady sa rozdeľujú v podiele 
½). Vývoz na silážnu jamu je od 15.10.2024 zabezpečený a kontrolovaný 2 x 
týždenne, a to v stredu od 12:00 – 18:00 h a v sobotu od 08:00 – 14:00 h, nakoľko 
odpadu neúmerne pribúdalo aj od občanov z iných obcí, pre ktorých nie je silážna 
jama určená. Následne bol aj problém s podhrnutím odpadu, ktoré zabezpečuje 
Obec Ostrov alebo spoločnosť GRANELAM a.s. Starosta obce dodal, že kontrola 
vývozu odpadu je zabezpečená pracovníkmi OcÚ z obcí Veľké Orvište a Ostrov, ktorí 
sa pravidelne striedanú. 

Náklady na prevádzku zberného dvora, kde je zahrnutá cena práce 
pracovníka zberného dvora a prevádzka traktora s návesom, predstavujú sumu vo 
výške 21 600,00 € na rok 2025. Vývoz odpadu zo zberného dvora bude 
zabezpečovať obec. Z uvedeného vyplýva, že poplatok za komunálny odpad na rok 
2025 bude stanovený v rozmedzí od 41 – 64 €/osoba.    

Starosta obce informoval poslancov OcZ, že sa plánuje dohodnúť so 
starostami obcí Ostrov a Bašovce na jednotnom poplatku na rok 2025. O výške 
poplatku sa bude rozhodovať na ďalšom OcZ, nakoľko  ceny sa musia 
zakomponovať aj do rozpočtu obce a treba pripraviť nové VZN. 

 
V diskusii sa poslanec Dušan Kráľovič informoval, kto má v správe kameru 

osadenú pri silážnej jame. 
Starosta obce informoval poslancov OcZ, že kameru má v správe obec 

Ostrov. Dodal, že silážna jama je určená na vývoz drevného odpadu. Veľký problém 
je s vývozom zeleniny a pokosenej trávy vo veľkých množstvách, nakoľko je to 
nekvalitný materiál, kde vzniká hnilobný proces. Bude sa akceptovať len malé 
množstvo trávy, nakoľko dochádza k problémom pri drvení odpadu. 

 
Ing. Jozef Bartko sa informoval, či je možné pripraviť analýzu aj od obce, čo 

môže v tomto prípade spraviť, nakoľko v spracovanej analýze sú len informácie, 
ktoré prichádzajú na obec od iných spoločností. 

Starosta obce informoval poslancov OcZ, že systém, ktorý má obec nastavený 
je momentálne najvýhodnejší, pretože zastrešuje kolektívnu zodpovednosť a výšku 
poplatku za komunálny odpad bude určovať to, či do poplatku zahrnieme všetky 
náklady, ktoré sú spojené s likvidovaním odpadu. 



V tomto bode na záver starosta informoval poslancov OcZ, že obec prijme 
pracovníka, ktorý spĺňa požiadavky na pozíciu strojníka, na obsluhu traktora, ktorý 
bude využívaný na odvoz odpadu zo zberného dvora. Vzhľadom k tomu, že nákup 
techniky na zberný dvor bol realizovaný z dotácie MŽP SR, musí obec naplniť 
merateľné ukazovatele po dobu piatich rokov, ktoré sa vyhodnocujú. 
  
8. Sťažnosti a pripomienky občanov obce 
 
 Starosta obce informoval poslancov OcZ o sťažnosti p. Jozefa Vavrinca na 
rodinu Žlnayovú, z dôvodu vysokej prašnosti z pílenia obrubníkov. Pán Jozef 
Vavrinec tiež informoval starostu obce, že na konci ulice je umiestnený hydrant, ktorý 
nie je zabezpečený.  

Rodine Žlnayovej bolo na 5. OcZ schválené osadenie obrubníkov pred ich 
rodinným domom. Pani Dana Žlnayová sa sťažovala na p. Jozefa Vavrinca z dôvodu, 
že im pozhadzoval obrubníky, ktoré mali odložené na osadenie. 

Starosta obce vyriešil sťažnosti tým, že oboznámil p. Jozefa Vavrinca, že ak 
mu vznikne škoda na jeho majetku, môže kontaktovať OR PZ Piešťany a rodine 
Žlnayovej dohovoril ohľadne prašnosti z pílenia obrubníkov. 

O nezabezpečenom hydrante informoval spoločnosť TAVOS a. s., ktorá má 
hydranty v správe. 

 
Starosta obce ďalej informoval poslancov OcZ o pripomienke na častý útek 

a výskyt psa p. Juraja Pánika v obci. Pán Juraj Pánik bol upozornený a informovaný 
o VZN o podmienkach držania psov na území obce. Po neupozornení môže byť 
predvolaný na Komisiu verejného poriadku. 

 
Následne starosta obce informoval OcZ o podanej pripomienke p. Hany 

Mackovej na prejazd vozidiel cez zábrany na kockovom chodníku medzi ulicami 
Hlavná a Tálová. Starosta obce informoval poslancov OcZ, že vstup od Tálovej ulice 
má schválený a povolený len rodina Šišková. Na obecnom zastupiteľstve bol 
prítomný aj p. Michal Deneš, ktorý žije s p. Hanou Mackovou. Starosta obce dal 
v zmysle rokovacieho poriadku hlasovať o udelení slova pánovi Michalovi Denešovi. 

 
OcZ udelilo slovo p. Michalovi Denešovi. 

 
Prítomní poslanci (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan 

Kráľovič, PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali za (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan Kráľovič, 

PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali proti (menovite): 0 
 

Zdržal sa hlasovania (menovite): 0 

 

 Pán Michal Deneš informoval OcZ, že prejazd využíva hlavne p. Rudolf Filip a 
aj kuriéri (navigácia im to umožňuje). Informoval sa, akým spôsobom je možné riešiť 
prejazd, príp. či je možné umiestniť pri vstupe na kockový chodník dopravnú značku. 
 
 Starosta obce informoval OcZ, že prejazd cez komunikáciu nie je možný, 
nakoľko cesta je úzka, z toho chodník je široký 1,5 m. Komunikácia nespĺňa 
parametre, hrozí tiež stret s peším občanom, preto už v minulosti bolo prijaté 
uznesenie na osadenie dvoch zábran. Starosta obce navrhol ako možnosť osadiť 
ďalšiu zábranu. Dodal, že je možnosť osadiť aj dopravnú značku na začiatku ulice, 
avšak o tú treba požiadať na Dopravnom inšpektoráte, Trnava a k tomu treba 
vypracovať projekt dopravného značenia.  
 V diskusii sa poslanci zhodni na osadení tretej zábrany a vypracovaní projektu 
na dopravné značenie.  
 



 OcZ schválilo osadenie tretej zábrany na kockovom chodníku medzi 
ulicami Hlavná a Tálová a vypracovanie projektu na dopravné značenie. 
 
Prítomní poslanci (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan 

Kráľovič, PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali za (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan Kráľovič, 

PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali proti (menovite): 0 
 

Zdržal sa hlasovania (menovite): 0 

 
9. Pripravované a realizované projekty 
 
 V tomto bode programu starosta obce  informoval poslancov OcZ 
o pripravovaných projektoch. 
 Starosta obce informoval poslancov OcZ o výzve na predloženie žiadosti 
o poskytnutie príspevku v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia 
športovej infraštruktúry v obciach do 3 000 obyvateľov“ na základe výzvy z Fondu na 
podporu športu na projekt „Rozvoj športu a voľnočasových aktivít v obci Veľké 
Orvište“. Projekt mala obec vypracovaný už v minulosti, len sa aktualizoval. Stavebné 
a udržiavacie práce sa budú týkať hlavnej tribúny, dvoch striedačiek, troch vedľajších 
tribún, plochy workoutového ihriska, osvetlenia a rekonštrukcie závlahového 
systému. Z hlavnej tribúny sa odstráni starý náter, oceľová konštrukcia sa prebrúsi 
a zrealizuje sa nový ochranný náter celej konštrukcie, osadí sa nová strešná krytina 
a namontujú sa nové plastové sedačky. Ďalšie tribúny sú vzhľadom na svoj vek 
a vplyv poveternostných podmienok už v nevyhovujúcom stave a je nutná ich 
rekonštrukcia. Obidve striedačky sa odstránia, osadia a ukotvia sa nové striedačky a 
nové osvetlenie bude pozostávať z dvoch kusov LED reflektorov. Spolufinancovanie 
projektu je vo výške minimálne 10 % z celkovej sumy oprávnených výdavkov.  
 V diskusii poslanci OcZ nemali pripomienky a súhlasili s predložením žiadosti 
o poskytnutie príspevku. 
 
 OcZ schválilo: 

- predloženie žiadosti o poskytnutie príspevku v rámci programu 
,,Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry 
v obciach do 3000 obyvateľov“ na základe výzvy č. 2024/001 Fondu na 
podporu športu na projekt „Rozvoj športu a voľnočasových aktivít v obci 
Veľké Orvište“, 

- zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia 

finančných prostriedkov z Fondu na podporu športu, 

- zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie 

realizovaného projektu vo výške minimálne 10% z celkovej sumy 

oprávnených výdavkov projektu, 

- zabezpečenie financovania prípadných neoprávnených výdavkov 

projektu z rozpočtu obce Veľké Orvište. 

 
Prítomní poslanci (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan 

Kráľovič, PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali za (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan Kráľovič, 

PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali proti (menovite): 0 
 

Zdržal sa hlasovania (menovite): 0 

 
 Ďalej starosta obce informoval poslancov OcZ o projekte s názvom 
„Telocvičňa“, ktorý mala obec tiež vypracovaný už v minulosti. Projekt vypracoval           
p. Miloš Režný a taktiež má obec vydané stavebné povolenie, ktoré bude treba ale  



obnoviť. Nová telocvičňa bude situovaná v priestoroch za základnou školou. 
V budove novej telocvične sa budú nachádzať aj šatne, toalety so sprchou a 
technická miestnosť. Starosta obce dodal, že na dnešnom OcZ sa bude schvaľovať 
len zámer na realizáciu projektu, nakoľko náklady na vybudovanie zatiaľ nevie 
odhadnúť, rozpočet sa bude musieť aktualizovať a podľa platnej legislatívy bude 
musieť obec vypracovať energetický audit na budovu.  
 V diskusii poslanci OcZ nemali pripomienky. 
 
 OcZ schválilo zámer na realizáciu projektu s názvom „Telocvičňa“. 
  
Prítomní poslanci (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan 

Kráľovič, PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali za (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan Kráľovič, 

PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali proti (menovite): 0 
 

Zdržal sa hlasovania (menovite): 0 

  

 Následne starosta obce informoval poslancov OcZ o projekte s názvom 
„Modernizácia multifunkčnej budovy č. d. 2“. Budova klubu seniorov a budova šatní 
pre futbalistov sa zlúčili do jednej budovy so s. č. 2. Starosta oslovil poslancov OcZ 
s návrhom obnoviť budovu. Navrhol využiť končiaci sa Operačný program pre obce 
k 31.12.2026 na obnovu budovy, nakoľko je v zlom technickom stave. 
 V diskusii poslanci súhlasili s návrhom starostu obce. 
 

OcZ schválilo zámer na realizáciu projektu s názvom „Modernizácia 
multifunkčnej budovy s. č. 2“. 
  
Prítomní poslanci (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan 

Kráľovič, PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali za (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan Kráľovič, 

PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali proti (menovite): 0 
 

Zdržal sa hlasovania (menovite): 0 

 
10. Dotácie z rozpočtu obce na rok 2025 pre združenia 
 

Starosta obce v tomto bode odprezentoval žiadosti o poskytnutie dotácií na 
rok 2025 z rozpočtu obce, a to od Rybárskeho združenia Záhumnie, DHZO Veľké 
Orvište a Obecného športového klubu Veľké Orvište. 

Rybárske združenie Záhumnie požiadalo o dotáciu z rozpočtu obce na rok 
2025 vo výške 1 100,- € na činnosť s fungovaním združenia. 

 
OcZ jednohlasne schválilo dotáciu Rybárskemu združeniu Záhumnie vo 

výške 1 100,- € z rozpočtu obce na rok 2025. 
 
Prítomní poslanci (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan 

Kráľovič, PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali za (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan Kráľovič, 

PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali proti (menovite): 0 
 

Zdržal sa hlasovania (menovite): 0 

 
DHZO Veľké Orvište požiadalo o dotáciu na rok 2025 vo výške 3 000,- €. 

Dotácia bude použitá na dokončenie rekonštrukcie sprchy a WC, doplnenie 
vybavenia jednotky, servis a na povinnú ročnú prehliadku hasičského vozidla. 

 



OcZ jednohlasne schválilo dotáciu pre DHZO Veľké Orvište vo výške           
3 000,- € z rozpočtu obce na rok 2025. 

 
Prítomní poslanci (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan 

Kráľovič, PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali za (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan Kráľovič, 

PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali proti (menovite): 0 
 

Zdržal sa hlasovania (menovite): 0 

 
Obecný športový klub Veľké Orvište požiadal o dotáciu na rok 2025 vo výške 

12 000 € na športovú činnosť + energie. 
 
OcZ jednohlasne schválilo dotáciu pre OŠK Veľké Orvište vo výške           

12 000,- € a súčasne náklady na energie z rozpočtu obce na rok 2025. 
  
Prítomní poslanci (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan 

Kráľovič, PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali za (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan Kráľovič, 

PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali proti (menovite): 0 
 

Zdržal sa hlasovania (menovite): 0 

 
11. Pripomienky a návrhy poslancov OcZ 
 
 Poslanec Ing. Jozef Bartko s informoval ohľadne prevádzky obecnej knižnice 
a čo sa s ňou plánuje do budúcnosti. 
 Starosta obce informoval OcZ, že obecná knižnica sa využíva tak ako 
predtým, nie je viazaná na základnú školu. Otvorená je  1 x týždenne, a to v utorok 
od 16:00 – 19:00 h. Knihovníčka – p. Soňa Macová vytriedila všetky staré knihy 
a novo zakúpené knihy nahrala do databázy. Dodal, že do budúcnosti, by obec 
chcela premiestniť obecnú knižnicu do priestorov dielní, pri obecnom úrade. Projekt 
má obec pripravený, zabezpečený bude bezbariérový vstup a tiež toalety. 
 
 Poslanec Ing. Marián Šiška informoval poslancov OcZ o nalomenom konári 
čerešne, pri kanály smerom na Štátne majetky, ktorý treba spíliť, nakoľko hrozí 
nebezpečenstvo pri prejazde. 
 Starosta obce informoval OcZ, že lokalita, v ktorej sa čerešňa nachádza patrí 
už do k. ú. Piešťany, nachádza sa v ochrannom pásme Dubové a vlastníkom je SR.  
 
 Poslanec Ing. Jozef Bartko sa informoval ohľadne zaslanej žiadosti na 
Hydromeliorácie š. p. na vyčistenie kanála v obci. 
 Starosta obce informoval poslancov OcZ o prijatej odpovedi, že z dôvodu 
nedostatku finančných prostriedkov, nie je vyčistenie kanála možné. 
  

Ďalej sa Ing. Jozef Bartko informoval ohľadne orezu vŕby, ktorá sa nachádza 
na začiatku časti Topoľové II. Konáre vŕby zasahujú do cesty a smetných nádob, 
ktoré sú tam umiestnené. 
 Starosta obce uviedol, že ak sa jedná len o orez konárov, s tým problém 
nebude. Orez vykonajú pracovníci OcÚ. 
 
12. Rôzne 
 
 V tomto bode si zobral slovo starosta obce a informoval poslancov o prácach 
zamestnancov a pracovníkov obce. Aktivační pracovníci v mesiaci október kosili 
obecné pozemky a cintorín. Zamestnanci OcÚ osadili plachtu na pieskovisko na 



detskom ihrisku. Počas nepriaznivého počasia triedili archív a pripravovali dokumenty 
na odovzdanie do Štátneho archívu v Trnave. Taktiež pracovali na príprave 
dokumentov ku kontrole projektov „Detské ihrisko“ a „Vybavenie zberného dvora 
v obci Veľké Orvište“. 
 
 Informoval poslancov OcZ o pripravovaných akciách: 

• Zájazd na trhy do Poľska 
Uskutoční sa v dňoch 26. – 27.10.2024, autobus odchádza o 5:00 h od 
budovy obecného úradu, po trhoch sa autobus presunie do Zakopaného, kde 
je zabezpečené ubytovanie. 

 

• Úcta k starším 
Nakoľko kultúrny dom ešte nie je vyprataný, starosta obce navrhol rozdať 
balíčky seniorom, tak ako minulý rok. Slovo odovzdal poslankyni PhDr. Sylvii 
Paulovičovej, ktorá oslovila poslancov OcZ s rozdávaním balíčkov po uliciach 
v obci. Balíček obsahuje sadu čajov, bylinné cukríky a krém na ruky, poslanci 
si ich môžu u nej vyzdvihnúť. Občania, ktorí nebudú v čase rozdávanie 
balíčkov doma, si ich môžu prevziať na OcÚ počas úradných hodín. 

 

• Oslava sv. Huberta 
Starosta obce oboznámil poslancov, že sv. omša pri príležitosti oslavy sv. 
Huberta sa bude konať dňa 09.11.2024 v miestnom kostole. Po sv. omši bude 
pred kostolom agapé. O výzdobu kostola sa postará poľovnícke združenie. 

 

• Mikuláš a obecná zabíjačka 
Tieto akcie sa budú plánovať v mesiaci november, nakoľko ďalšie zasadnutie 
OcZ sa bude konať koncom mesiaca november.  

 

• Prerušenie distribúcie elektriny 
Starosta obce informoval poslancov OcZ, že dňa 05.12.2024 je plánované 
prerušenie distribúcie elektriny vo väčšej časti našej obce. Výpadok elektriny 
sa týka aj budovy obecného úradu, materskej školy a klubu seniorov. 

 
 
13. Diskusia 
 
 Do diskusie sa nikto z prítomných nezapojil. 
 
17. Uznesenia 
 

V závere zasadnutia boli prečítané uznesenia, ktoré tvoria prílohu zápisnice.  

 
18. Záver 
 

Zasadnutie OcZ ukončil starosta obce poďakovaním poslancom OcZ za ich 

účasť na 6. OcZ, za ich spoluprácu a pripomienky. 

Na záver im vysvetlil ako sa bude obec rozvíjať v ďalších rokoch. Nakoľko 

máme vypracovaný nový územný plán obce a obchodná verejná súťaž prebehla 

úspešne, finančné prostriedky z predaja pozemkov v lokalite IBV Záhumnie budú 

použité na vyplatenie dlžnej sumy municipálneho úveru. To znamená, že obec už 

nebude zadlžená. Víťazom verejnej obchodnej súťaže sú spoločnosti, ktoré realizujú 

aj výstavbu IBV Mlyn. Do 31.12.2024 bude obci vyplatených 50 % z vysúťaženej 

sumy a do 30.06.2025 zvyšných 50 % zo sumy.  



Následne starosta poďakoval všetkým poslancom OcZ za to, ako rozhodovali 

pri otázkach ďalšieho rozvoja obce. Nový územný plán, pozemkové úpravy a verejná 

obchodná súťaž totiž zabezpečia to, že obec aj naďalej zostane rozvojová. Máme 

nové stavebné obvody a financie na získavanie ďalších nenávratných financií. 

Očakávaný nárast občanov zvýši príjem podielových daní a je možné, že vznikne tlak 

aj na znovuotvorenie ZŠ.   

 
 

 
 

Zapísala:        Adela Jankechová       
Overovatelia zápisnice:     Ing. Jozef Bartko 

    Dušan Kráľovič 

 

 

 

 

 

                                                              PhDr. Pavol Paulovič, starosta obce 


